



ချစ်လှစွာသော မိဘများနှင့် အုပ်ထိမ်းသူများခင်ဗျား-

Say Yes Buffalo, ဘဖလိုးအစိုးရကျောင်းများနှင့် ဘဖလိုးမြို့ တော်တို့မှ ၂၀၁၉ ဂျူလိုင်လမှ ဩဂုတ်လထိ တန်လာမှ သောကြာ မနက်၈နာရီမှ နေ့ ခင်း၁၂နာရီထိ ဖိတ်ကြား အခမဲ့ နွေရာသီစခန်းကမ်းလှမ်းထားပါသည်။ အပိုထောက်ပံ့ ငွေရရှိသဖြင့် ယခုနှစ်တွင် ချာတာကျောင်းမှကျောင်းသားများနှင့်ဘဖလိုးအစိုးရကျောင်းမှ ကျောင်းသားများ တက်ရောက် နိုင်ပါသည်။ ဝင်ခွင့်အတွက် ကျောင်းသားများသည် ၂၀၁၈-၂၀၁၉ စာသင်နှစ်တွင် မူကြိုမှ ဖိတ်ခေါ်ခံရသူ ဖြစ်ပြီး ဘဖလိုးမြို့ တွင်နေထိုင်သူဖြစ်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။

နွေရာသီစခန်းလုပ်ဆောင်မှုများတွင် စာဖတ် စာရေး သင်္ချာနှင့် လေ့လာရေးခရီးများ ပျော်ရွှင်စရာလုပ်ဆောင်မှုများပါဝင်ပါ သည်။ မနက်စာနှင့်နေ့ လည်စာများကို နေ့ စဉ်ကျွေးပါမည်။ စခန်းဆီသို့ အသွားအပြန်အတွက်တော့ အကြိုအပို့ မပေးပါ။ စာရင်းသွင်းရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ ပူးတွဲပါ စာရင်းသွင်းဖိုင်များကိုဖြည့်ပါ။ လူကြီးမင်းကလေး လက်ရှိကာကွယ်ဆေးမှတ် တမ်းကိုလည်း ထည့်ပေးရမည်။ မိတ္တူမရှိပါက ကျေးဇူးပြု၍ ကျောင်းသူနာပြုကိုဆက်သွယ်ပါက သူနာပြုမှအကူညီပေးနိုင်ပါ သည်။

ကျေးဇူးပြု၍ဤစာရွက်စာတမ်းများကို မိမိကလေးတက်လိုသည့်နွေရာသီစခန်းဆီသို့ ၂၀၁၉ ချွန် ၂၁ သောကြာနေ့ ထက် နောက်မကြပဲ တိုက်ရိုက်ပို့ ဆောင်ပေးပါ။ (စခန်းနေရာများဤစာနောက်ကျောတွင်ပါရှိသည်။) နေရာ အကန့် အသတ်ရှိ ပါသဖြင့် စာရင်းသွင်းခြင်းသည် ဦးရာလူစံနစ်ဖြစ်ပါသည်။

စခန်းတော်တော်များများတွင် တစ်နေ့ကုန်အစီအစဉ်များကမ်းလှမ်းထားသည်ကို ကျေးဇူးပြု၍သတိပြုပါ။ တစ်နေ့ကုန်အစီအ စဉ်များတွင်စာရင်းသွင်းလိုပါက အခကြေးငွေနှင့်နောက်ထပ်စာရွက်စာတမ်းများလိုအပ်ကောင်းလိုအပ်ပါမည်။ အသေးစိတ်သိ လိုပါက စခန်းသို့ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါ။

နွေရာသီစခန်းတက်ရောက်ချိန်သည်အလွန်အရေးကြီးပါသည်။ အကယ်၍ လူကြီးမင်းကလေးသည် ရှရက်အထက်ခွင့်မဲ့ပျက် ကွက်ပါက လူကြီးမင်းကလေးအတွက်နေရာဆုံးရှုံးနိုင်ပြီး စခန်း စောင့်ဆိုင်းစာရင်းနေရာသို့ ရောက်သွားနိုင်ပါသည်။

မိမိသိလိုသည့်စခန်းနှင့်ဆိုင်ရာမေးခွန်းများရှိပါက ထိုစခန်းသို့ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါ။ (ဆက်သွယ်ရမည့်အချက်အလက်များ သည် ဤစာမျက်နှာနောက်ကျောတွင်ရှိသည်။ ယေဘုယျမေးခွန်းများအတွက် Say Yes Buffalo ၇၁၆ ၂၄၇ ၅၃၁၀ နောက် တိုး ၂၁၈ သို့ ဆက်သွယ်ပါ။

လျှောက်လွှာဖြည့်ရန် အကူအညီလိုအပ်ပါက ကျေးဇူးပြု၍ 248 West Ferry, Buffalo, NY 14213 တွင်ရှိသည့် Hope Refugee Drop-in Center သို့ သောကြာ နံနက်၈:၃၀မှညနေ၄နာရီသို့ မဟုတ် ဗုဒ္ဓဟူးနံနက်၈:၃၀မှညနေ ၃နာရီအတွင်းသွား ရောက်နိုင်သည်။ နောက်ထပ်သိလိုပါက ကျေးဇူးပြုလို့ ပါက ၇၁၆ ၈၈၁ ၀၅၃၉ သို့ ဆက်သွယ်နိုင်သည်။

ပျော်စရာပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်စရာနွေရာသီသို့ မျှော်လင့်လျှက် ရိုးသားစွာဖြင့်

Dr. Kriner Cash
Superintendent
Buffalo Public Schools

David Rust
Executive Director
Say Yes Buffalo